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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 5. zasedání AS FSv, které se konalo dne13.6.2008

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

5. zasedání AS se konalo ve výukovém středisku Počátky.  

Program: 
 
1. Informace o přípravě realizace ubytovacího zařízení v Telči 
2. Zápis témat bakalářské práce na programu AS 
3. Pedagogické zatížení kateder v souvislosti s dokončením přechodu na strukturované studium 
4. Informace o dosavadním průběhu přijímacího řízení 
5. Různé 
 
Program byl schválen beze změn. 
 
 
Bod 1.  Informace o přípravě realizace ubytovacího zařízení v Telči 
 
Dr. Šibrava informoval senát o stavu realizace ubytovacího zařízení v Teči.  

1. Pozemek byl převeden na ČVUT v Praze a aktuálně se provádí jeho zápis do katastru. 
2. 18.6.2008 bude jednání Městského úřadu v Telči, na kterém dojde k úpravě podmínek 

územního plánu (současný územní plán omezuje výrazně výšku nově postavených budov)  
3. Fakulta byla oslovena zástupci MU v Brně s dotazem na způsob a financování realizace 

výstavby objektu. MU dostala nabídku od firmy Sarkon (působí v kraji Vysočina a má 
podporu kraje), která má zájem o podnikatelský způsob realizace. Firma Sarkon by koleje 
postavila, provozovala a za smluvených podmínek poskytovala MU služby. Firma Sarkon 
by měla zájem o realizaci všech (aktuálně tří) pavilónů, tj. i pavilonu FSv. Vedení fakulty 
žádá AS FSv o vyjádření, zda je možné v této věci jednat s firmou Sarkon. 

K tomuto bodu – Po diskusi v senátu, AS nemá námitky proti zahájení jednání s firmou 
Sarkon. Senát se přikloní k té variantě výstavby, která bude pro FSv nejvýhodnější  a to jak 
z hlediska výstavby, tak z hlediska provozu (FSv stavbu a provoz realizuje sama, stavba se 
bude realizovat ve spolupráci s nějakou firmou a provozovat jí bude fakulta, nabídka firmy 
Sarkon). Vše však musí být řádně ošetřeno příslušnými smlouvami. 

 
 
Bod 2.  Zápis témat bakalářské práce na programu AS 
   
Na AS FSv se obrátili studenti programu AS s žádostí o zrovnoprávnění podmínek možnosti 
výběru tématu a vedoucího bakalářské práce. Zástupci studentské komory informovali senát, že 
podle stávajících pravidel je téma i vedoucí bakalářské práce studentům přidělován katedrou bez 
možnosti výběru (oproti jiným programům). Studenti programu AS žádají, aby i oni měli 
možnost, tak jako na ostatních programech, tuto možnost výběru. AS FSv žádá pedagogického 
proděkana prof. Mácu, aby celou záležitost projednal s pedagogickou radou programu a 
příslušnými vedoucími kateder a aby tato možnost byla studentům programu AS umožněna. 
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Bod 3. Pedagogické zatížení kateder v souvislosti s dokončením přechodu na 
strukturované studium 
 
Dr. Šibrava připomněl usnesení senátu z roku 2002, kdy senát rozhodl, že po dobu přechodu na 
strukturované studium se nebude měnit metodika započítávání pedagogického zatížení a případné 
výrazné propady jednotlivých kateder se budou řešit individuálně z fondu děkana. 
S dokončováním přechodu na strukturované studium se pedagogické zatížení kateder postupně 
usazuje. Na příští zasedání senátu připraví Dr. Šibrava přehled, jakým způsobem se změnilo 
pedagogické zatížení kateder v letech 2002 – 2007. Současně AS žádá pedagogického proděkana, 
aby ve spolupráci s pedagogickou komisí AS připravil novou (upravil stávající) metodiku 
započítávání pedagogického zatížení kateder. V této metodice by se měla objevit skutečnost, že 
pro studenty programu AS je pro dotace stanoven koeficient 2.25. 
 
Bod 4.  Informace o dosavadním průběhu přijímacího řízení 
 
Dr. Šibrava informoval AS o dosavadním průběhu přijímacího řízení. Podle předběžného návrhu 
by se na FSv měli přijímat uchazeči, kteří získali v přijímacím řízení alespoň 360 bodů. AS 
doporučuje vedení fakulty pod tuto hranici nejít i za cenu menšího počtu přijatých studentů. Dr. 
Šibrava připraví pro AS přehled propadovosti studentů v závislosti na počtu získaných bodů u 
přijímacího řízení za poslední několik let. Současně připraví přehled úspěšnosti (neúspěšnosti) 
uchazečů podle absolvované střední školy a to jak při přijímacím řízení, tak i následně jejich 
úspěšnost ve studiu na FSv.  
 
Bod 5.  Různé 
 
Dr. Šibrava informoval AS, že člen studentské komory ing. Salák rezignoval na mandát člena AS 
FSv z důvodu roční stáže v zahraničí. AS pověřuje místopředsedu AS za studentskou komoru ing. 
Boloma, aby kontaktoval prvního náhradníka do studentské komory (případně dalšího) a pozval 
ho na příští zasedání senát. 
 

Termín příštího  zasedání AS FSv ČVUT bude stanoven dodatečně. 

 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  


